



# 大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

## 會員通訊 (2022.4)

OPR/Mem/NL/2022.4

各位大埔體育會會員：

李福林體育館由 2022 年 4 月 21 日 (星期四) 起上午 8:00 至晚上 10:00 照常開放。13 歲或以上人士進入體育館須掃描「安心出行二維碼」、出示疫苗通行證及量體溫，12 歲或以下小童須掃描「安心出行二維碼」或登記個人資料 (包括姓名及隨行成人電話號碼)。按衛生署第 599F 章規例，每組運動不得超過四人，隊際運動可按照相關運動規則，運動期間及在旁休息者必須戴上口罩。

### 有關訂場、補場及退款安排

1 月 7 日停館前之訂場可於 4 月 21 日至 4 月 28 日補場或退款。4 月 21 日至 4 月 28 日個人或公司會員可以即場訂餘下之羽毛球場。4 月 22 日開始接受預訂 4 月 29 日之場地。

### 會籍順延

因體育館關閉了 104 天，個人會籍、公司會員會籍、健身室會籍及儲物櫃租金有效期順延 104 天。2021 年公司會員如不續會其會籍亦順延 104 天，2021 年公司會員繼續 2022 年會籍只需繳交會費 700 元，2022 年新公司會員會費依舊 1,000 元。

### 大埔區龍舟競賽延期舉行

原定於本年 6 月 3 日端午節舉行之大埔區龍舟競賽，因疫情關係延至 10 月 16 日(星期日)舉行，報名日期順延至 8 月 19 日截止，歡迎隊伍繼續報名，報名表可在本會網頁下載。

### 大埔體育會哥爾夫球賽

第二屆大埔體育會哥爾夫球賽定於 7 月 15 日在粉嶺哥爾夫球場舉行，報名費每人 2,500 元，詳情可在本會網頁閱覽。

### 全港社區體質調查

為了建立香港市民體質數據資料庫，以制定普及體育的長遠目標及政策，由康樂及文化事務署統籌之「全港社區體質調查」歡迎年齡 7-79 人士參與，調查內容包括填寫問卷及進行體能測試，測試項目(視乎年齡組別)包括 2-3 分鐘台階踏步、坐前伸、抓背、手握力、二頭肌屈舉、仰臥起坐、平板支撐、坐椅站立、縱跳、八英尺繞物、單腳站立等。測試定於 6 月 14,18,21,25 日上午 8:00-晚上 8:00 在大埔鄉事會街綜合大樓六樓大埔墟體育館進行，參加者可透過調查而得知自己的體質狀況，完成後會獲贈紀念品乙份，費用全免。調查所得資料只會用作統計分析用，研究報告完成後將會銷毀。電話查詢：26017452。

大埔體育會秘書處



# Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tpsa.org.hk

Address: Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2 On Cheung Road, Tai Po, N.T.

## Newsletter (2022.4)

OPR/Mem/NL/2022.4

Dear members,

The Li Fook Lam Indoor Sports Centre has reopened on 21<sup>st</sup> April 2022 from 08:00 to 22:00. All users aged 13 years or above should scan the 'LeaveHomeSafe' QR code and present the Vaccination Pass. Children aged 12 or under should scan the 'LeaveHomeSafe' QR code or register their names, accompany adults' contact numbers before entering the Sports Centre. Each group of users must not consist of more than 4 persons except team sports. Users and spectators must put on their face masks at all time.

### **Reallocation bookings for individual members**

If the original booking was made before 7<sup>th</sup> January, 2022, the reallocated sessions will be designated between 21<sup>st</sup> to 28<sup>th</sup> April, 2022. Otherwise, please apply for a refund. From 21<sup>st</sup> to 28<sup>th</sup> April 2022, we only accept immediate bookings in person for individual members as well as corporate members.

### **Memberships extended**

The validity of memberships and locker rentals will be extended accordingly due to the closure of the Sports Centre.

The 2022 membership fee for 2021 corporate members is 700 dollars whilst the membership fee is 1,000 dollars for new corporate members as usual.

### **The Tai Po Dragon Boat Race postponed**

The 2022 Tai Po Dragon Boat Race is rescheduled for 16<sup>th</sup> October 2022 due to the uncertain Covid pandemic situation. Enrollment is extended to 19<sup>th</sup> August, 2022.

### **The Tai Po Sports Association Golf Day**

The 2<sup>nd</sup> Tai Po Sports Association Golf Day is scheduled for 15<sup>th</sup> July, 2022 at the Hong Kong Golf Club (Fanling). Golfing tickets are available for \$10,000 a team. Please visit our web-site for details.

### **Territory-wide Physical Fitness Survey**

A Territory-wide Physical Fitness Survey which is co-organized by the LCSD aims to set up a database on the physical fitness of the people of HK, so as to assist in the formulation of their long-term objectives and policies. People aged between 7-79 are welcome to take part in the survey. The survey consists of two parts: a questionnaire and physical fitness tests. The tests will be conducted on June 14<sup>th</sup>, 18<sup>th</sup>, 21<sup>st</sup> and 25<sup>th</sup> from 8 am to 8 pm at the Tai Po Hui Sports Centre. Please call 26017452 for more details.